
 
 
 
 
 
Algemeen Bestuur Omni vereniging Sportclub Wesepe per 1-7-2012. 
 

      
J.B. Middeldorp (Voorz.)   
W.G.M Rouweler (Secr.)    
S. Tijhaar  (Penn.)  
 
Voetbal:     Gym/Volleybal: 
M. Achtereekte  (Vice Voorz.)  M. Achtereekte Holleboom 
W. Roesink     M. de Bone Vukkink 
 
Tennis:     Handbal: 
E. Kerkmeijer     A. te Riele 
E. Koerhuis Koerkamp   W. Vossebeld Jansen 
 
Ledenontwikkeling S.C. Wesepe  1.7.2011. 1.7.2012. 
Afdeling voetbal    309  306 
Afdeling handbal    100  114 
Afdeling gymnastiek    103  104 
Volleybal     26  27 
Tennis      87  71 
Algemene leden    26  25 
                                                           ------ +    -------+ 
Totaal ledenbestand    651  647 
 
 
Commissies t.b.v. omni vereniging SC Wesepe 2011-2012. 

 
Contact commissie: 

Samenstelling contactcommissie:de Heren. A.E. Grotentraast, A.J. H Smit en J Ruiter. 
Naast de jaarlijkse verloting, waarvan de trekking plaatsvindt tijdens de 
nieuwjaarsreceptie, organiseert de contactcommissie van SC Wesepe de kaartavonden 
op de vrijdagavonden. 
 
Kantinecommissie: 

De kantinecommissie heeft het afgelopen seizoen 2011/2012 wederom enorm veel werk 
verricht in het clubhuis en er voor gezorgd dat de leden en bezoekers het plezierig 
vonden om bij SC Wesepe te zijn. Dat de kantine een onmisbare financiële schakel is in 
onze vereniging is het afgelopen seizoen heel duidelijk gebleken. 
Deze omvangrijke commissie bestaat uit 3 Bestuursleden Jo Jansen, Freddy Keurhorst en 
Willemien Middeldorp.  Er zijn 7 teams die de kantinediensten verzorgen. De leiders van 
de teams zijn Mark Achtereekte, Freddy Keurhorst, Janny Rodijk, Arend de Lange, Henny 
Timmer Arends en Willemien Middeldorp. Er is nog een vacature beschikbaar als 
leidinggevende voor het 7e team. Mede door een te kort aan leden die kantinedienst 
willen draaien is er in de maanden april / mei 2012 een belronde gedaan door het 
bestuur van SC Wesepe.  
 
Door deze belronde zijn er weer voldoende vrijwilligers die kantinedienst willen doen.  
Kijk eens op de website van Sportclub Wesepe om te kijken wat de samenstelling van dit 
team is. Lijkt dit u wat neem dan contact op met een van de bestuursleden van de 
kantinecommissie.   
Hulp is ondanks de belronde altijd welkom. 



 
  
 
Sponsorcommissie Sportclub Wesepe: 

Begin 2000 werd een sponsorcommissie ingesteld. Deze commissie bestaat thans uit de 
heren W. Roesink, H. Hogeboom, H. Schoneveld en G. Mulder en H. Groot Lipman.   

Zonder sponsors zou een omni sportvereniging als Sportclub Wesepe niet kunnen bestaan. 

Om die belangen goed te behartigen beschikken we over een sterke commissie, die er telkens 

weer voor zorgt dat we samen sterk staan voor de sport. 
Deze commissie slaagt er steeds weer in om nieuwe sponsoren aan SC Wesepe te 
binden. 

Ook dit jaar wil de commissie weer alle sponsors bedanken, en u als lid of belangstellende 

vragen aan hen te denken bij uw aanschaf van producten of diensten: 

Clubblad: 
Het nieuws van de S.C. Wesepe verscheen regelmatig in de Dorpskrant Wesepe en op de 
site van Sportclub Wesepe. (www.sportclubwesepe.nl) Ook wordt er steeds meer gebruik 
gemaakt van de nieuwsbrief SC Wesepe welke digitaal aan bijna alle leden wordt 
verstuurd. 
 
Kascommissie: 
De heer G.W. Rouweler en mevr. J. Brouwer zorgden voor controle van boeken en 
bescheiden van de penningmeester. 
 
 
Sixesday 2012: 
 
Jaarlijks wordt er in juni de Sixesday georganiseerd op sportpark de Muggert. Het is nog 
steeds een evenement dat niet meer weg te denken is bij Sportclub Wesepe. Vanuit alle 
windstreken komen vriendengroepen, familieleden, collega’s of gewoon mensen die een 
gezellig dagje met elkaar willen voetballen of handballen naar sportpark De Muggert. 
De 33ste Sixesday 2012 trok veel deelnemers en mede dankzij de goede organisatie en 
het zomerse weer op de zondag. 
De Sixesdaycommissie bestaat uit de volgende heren: W. Smeenk, F. Rechterschot, E. de 
Bone, M. Bosman, G. v. d. Hof, H. Hogeboom en R. Uenk en de dames G. Bosch, M. 
Roesink, C Oosterkamp en T. Abrahams. 
Na afloop van het Sixesday toernooi nam voorzitter Joop Middeldorp afscheid van de 
commissieleden Wim Smeenk en Hans Hogeboom.  
 
Kledinglease commissie: 
In het seizoen 2006/2007 is de kledinglease commissie opgericht om vervolgens te 
starten aan het begin het seizoen 2007/2008 met kledinglease voor de afdeling handbal, 
voetbal en volleybal. 
In het nieuwe seizoen 2011 / 2012 werden alle teams van SC Wesepe weer voorzien van 
nieuwe kleding. 
 
Kledinglijn SC Wesepe. 
 
In het seizoen 2009/2010 is SC Wesepe afdeling voetbal en later de afdelingen handbal 
en volleybal gestart met een kledinglijn voor haar leden. Tegen sterk gereduceerde 
prijzen konden de leden sportieve sportkleding van een bepaald merk aankopen zodat 
voor en na de wedstrijd de leden er herkenbaar uit zien.  
In het seizoen 2010/2011 is de kledinglijn op de site van SC Wesepe te zien en kan de 
kleding middels een webshop worden aangekocht. 
 
 
Grote clubactie. 

 



De loten van de Grote Club Aktie werden dit jaar verkocht door de afdeling handbal. Ze 
hebben heel goed hun best gedaan want de netto opbrengst was ruim 1800 euro. De 
handbal zal dit intern op een goede manier besteden. 
De afdeling voetbal zal de loten het komende jaar gaan verkopen. 
 
 
Commissie nieuwbouw SC Wesepe. 
 
Mede door de mogelijke komst van een kunstgrasvoetbalveld in Wesepe heeft het 
bestuur van SC Wesepe besloten om in het seizoen 2009/2010 een commissie in het 
leven te roepen om  de wensen die de verschillende afdelingen hebben samen te voegen 
en te komen tot een concreet plan om de accommodatie verder op een niveau te  
brengen die hoort bij deze tijd, dat wil zeggen, o.a. renovatie en/of uitbreiding van de 
kleedkamers met bijbehorende toiletgroepen. 
Medio 2010 is de commissie gekomen met een concreet plan gekomen welke is 
uitgewerkt door een nieuwe voorbereidingscommissie en is er in december 2010 subsidie 
aangevraagd bij de gemeente.  
Op de raadsvergadering op 27 juni 2011 heeft de gemeente Olst Wijhe een subsidie 
toegekend voor het realiseren van nieuwe kleedkamers met bijbehorende toiletgroepen. 
Net na de jaarwisseling 2011–2012 is men gestart met het slopen van de kleedkamers 5 
en 6 en is er een nieuwe meterkast ingericht. Nadat het winterse weer verdwenen was is 
men gestart met de opbouw van de nieuwe kleedkamers. Inmiddels zit het dak er al 
weer op en wordt het installatiewerk opgepakt. De kleedkamers worden voorzien van 
tegels en binnen enkele weken hopen we de kleedkamers in gebruik te kunnen nemen. 
Op naar fase 2. 
 
 
 
Onderhoudcommissie SC Wesepe. 

 

Begin 2011 heeft het bestuur van SC Wesepe besloten om een onderhoudscommissie te 
realiseren. Om de donderdagmorgengroep bestaande uit Wim Smeenk, Albert 
Grotentraast en Fre Klein Ovink enigszins te ontlasten van  de wat grotere of zwaardere 
werkzaamheden is besloten enkele jonge technische leden te benaderen om enkele 
werkzaamheden over te nemen. Roy Jansen, Ronald Ruiter, Ramon Slinkman, Ardwin 
Kleinjan en Roy Overmars zijn bereid gevonden om zitting te nemen in deze commissie.  
 
 
Websitecommissie SC Wesepe. 
 
Aan het einde van het seizoen 2009/2010 is er een geheel vernieuwde website van SC 
Wesepe gepresenteerd. Het aanbod aan informatie was door de jaren zo gegroeid, dat 
het niet overzichtelijk meer was .  
 
Marco Revenberg was bereid gevonden om voor SC Wesepe een nieuwe site te maken en 
de mensen die de site beheren te instrueren. 
Herman Schoneveld, Roderik Uenk, Wijnand Rouweler en Jolien Koerhuis beheren de site 
en zorgen voor de nodige informatie op de site. 
 
 
 
Kaartmiddagen: 
De heren W.Smeenk sr en J. Wichems organiseren klaverjasmiddagen op sportpark De 
Muggert. Deze middagen blijken in een behoefte te voorzien en zijn toegevoegd aan het 
brede activiteitenpakket van SC Wesepe.  
 
 
Gemeenschappelijke jeugdactiviteiten: 
- Sint Nicolaas middag: 26 november 2011. Sint en Piet brachten een bezoek aan 

onze jeugd t/m 12 jaar en hadden voor iedereen een kleine attentie meegebracht. 



- Paaseieren zoeken op Goede Vrijdag en het Jeugdkamp 2012 in Ommen waren voor 
de jeugd weer geslaagde evenementen. 

     
        
Nieuwjaarsreceptie 2012: 
 
Deze werd gehouden op zondag 8 januari 2012 in het clubgebouw van SC Wesepe De 
Muggert. Onder het genot van een drankje en het nuttigen van heerlijke oliebollen deed 
men elkaar de best wensen toekomen voor 2012.  
 
Mevrouw Gerrie Vrielink is gestopt als algemeen bestuurslid en werd bedankt voor haar 
jarenlange trouwe dienst als afgevaardigde van de afdeling tennis in het algemeen 
bestuur van SC Wesepe.  
Er werd stil gestaan bij de mooie en nare momenten van het afgelopen jaar. Een van de 
nare momenten was het veel te vroeg overlijden van Dianca Schipper. Ze mocht slechts 
40 jaar worden. 
Ook sportief waren er wisselende resultaten het afgelopen jaar. Wesepe 2 degradeerde 
en Wesepe 1 speelde zich net veilig in de 5 klasse. Kampioenen waren er ook te melden 
D1 werd kampioen in de voorjaarscompetitie en B1 in de najaarscompetitie. 
De afdeling gym gaf in juli weer een schitterende twee jaarlijkse uitvoering.  De gym 
biedt op vele manieren mogelijkheden om te sporten voor jong en oud. Bij de jazzgym 
volgen Dana de Weerd en Romy Kleine Schaars de opleiding voor jazz leidster. 
 
Bij de afdeling tennis is er het afgelopen jaren geëxperimenteerd met het zogenaamde 
zomerlidmaatschap en dit krijgt ook dit jaar weer een vervolg.  De afdeling tennis kende 
goede resultaten door de algemene STIPPcup te winnen. 
De dames van de handbal doen ook dit jaar weer mee om het kampioenschap nadat ze 

er vorig jaar net naast grepen. . De dames kwamen ook in de bekerfinale. Tegenstander 
hierin was Pacelli. Wesepe won overtuigend en schreef daarmee geschiedenis. Voor het 
eerst werd de beker gewonnen door Wesepe. 
Jolien Koerhuis werd gefeliciteerd met het behalen van het diploma Handbal 2.  De C- en 
D- jeugd van de handbal heeft meegedaan aan spelregeltesten in Twello. Hierbij wordt 
de jeugd getest op hun kennis van de handbalspelregels. 
In het begin van 2011 leek door de bezuinigingen die er bij de gemeente plaats moesten 
vinden alsnog een streep door het kunstgras te gaan. Door brieven te schrijven, nieuwe 
berekeningen te maken, overleg met de gemeente etc. is het gemeentebestuur 
uiteindelijk toch bij de heroverwegingen akkoord gegaan om in 2013 kunstgras in 
Wesepe aan te leggen.  Eén van de voorwaarden is te werken met een stichting om 
zodoende de BTW terug te kunnen krijgen.  
SC Wesepe staat ook op het punt om de accommodatie aan te passen en te vernieuwen. 
Allereerst is in de Nieuwe Coers  de afd. gym/volleybal in overleg met de jeugdsoos om 
de algemene ruimte daar wat op te pimpen en gezelliger te maken zodat het voor de 
jeugd, wachtende ouders en vermoeide sporters wat meer uitnodigt om gezellig te gaan 
zitten of na te zitten.  
Hier op de Muggert staan we op punt van beginnen met het slopen van oude 
kleedkamers en het bouwen van nieuwe. Als we deze grote klus met vrijwilligers uit 
kunnen voeren dan kunnen we het financieel behappen. Door de vele vrijwilligers binnen 
Sportclub Wesepe en het goede werk van de sponsorcommissie met haar trouwe 
sponsoren hebben we de laatste jaren behoorlijk kunnen sparen. Voeg daarbij de 
mogelijkheid de BTW terug te kunnen krijgen met daarnaast, en daar zijn we zeer 
content mee, de toezegging van bijna 66000 euro van de gemeente. Verder kunnen we 
na voltooiing nog een bedrag van 12500 euro tegemoet zien van het coöperatiefonds van 
de Rabobank. Dat deze mogelijkheid er is, is iets waar je op gewezen moet worden en als 
je er dan ook nog wat in begeleid wordt is dat natuurlijk helemaal prettig. Hiervoor 
bedankt voorzitter Joop Middeldorp de heer Gerrit Dieperink.  
De jubilarissen die werden gehuldigd waren Wouter Grotentraast, Hans Holthuizen, Joost 
Jalink, Roy Schreur en Mark Vukkink vanwege hun 25 jarig lidmaatschap SC Wesepe. 



Ida Groot Lipman-Schreur,  Marjan Jalink-Schaasberg,   Alfons Jansen,  Gerrit Kluin,                              
Gerda Nijkamp-Smale  en  Harrie Schreur voor hun 40 jarig lidmaatschap SC Wesepe                            
Zij kregen hiervoor een speld met inscriptie en een prachtige bos bloemen uitgereikt door 
voorzitter Joop Middeldorp en vicevoorzitter Mark Achtereekte. 
 
  
Namens het bestuur wenste de voorzitter iedereen een voorspoedig, sportief en vooral 
een gezond 2012 toe. 
 
 
 
Contributie: 
De contributieregeling over het seizoen 2011/ 2012 was als volgt: 
 
Leden  pupillen t/m 12 jr.:  58,-- Euro   
Leden  junioren 13 t/m 17 jr.:  81,-- Euro 

Leden senioren vanaf 18 jr.:      116,-- Euro 

Niet spelende en algemene leden:  27.50,-- Euro 

Peildatum 1 januari 2012. 

 
Alle vrijwilligers, die hebben bijgedragen aan het functioneren van SC Wesepe gedurende 
het seizoen 2011-2012 worden - ook op deze plaats -  dank gebracht voor hun inzet. 
 
Wesepe, augustus 2012.   Secretaris: Wijnand Rouweler. 
 
  
 
 
 
  

JAARVERSLAG AFDELING VOETBAL SC WESEPE 

 
     1 JULI 2011 - 1 JULI 2012 

 
Er werd afgelopen seizoen in de competitie gespeeld met 5 seniorenelftallen, 1 dames 
elftal senioren, 1B en 1C juniorenelftallen, 2D-pupillenelftallen, 3E-pupillenzeventallen en 
2 F- pupillenzeventallen en 1 F- pupillen viertal.   
 
  
 
Samenstelling bestuur afdeling voetbal per 1.7.2012. 

 
Functie  Naam  Jaar van benoeming  Jaar van aftreden 
 
Voorzitter  J.B. Middeldorp 2003     2014 
Secretaris  W.G. Rouweler 2000    2013 
Penningmeester  S. Tijhaar  2006             2012  
Jeugdsecr.  I. Wouters  2011    2014   
Tech. zaken.  R. Assink  2009             2012 
Wedstrijdsecr. K. Vossebelt  2007    2013 
Onderh./acc.  W.J.F.Roesink  2005    2014 
Onderh./acc.  R. Uenk  2011    2014 
Vice Voorz.  M.Achtereekte 1994    2012 
 



 
Het jeugdkader  was als volgt samengesteld: Jos. Jansen, Alfons Jansen, Meindert 
Maandag, Alex Bernardus, Mark Achtereekte, Ruud Lenderink, Ted Wolterink, Jan Brinks, 
John Temmink, Marcel Bosman, Bert Slinkman, Bart van Gelder, Arwin Veldkamp, 
Wijnand Rouweler, Henri Zweverink, Mischa Schipper, Alex Kok, Gert de Bone, Nick 
Jansen, Gerard Grotentraast, Vincent Aarnink, Annet Bolink, Rene Jansen, Ruud 
Roelofsma, Kevin Teunissen, Tom Jalink, Tony Mensink, Onno Eertink. 
 
Jeugd secretaris : Jos Tiebot 
Jeugdcoordinator : I. Wouters 
Elftalcommissie: R. Assink en K Vossebelt . 
Trainers: Dave Kok ( 1e selectie 1)  en W. Grootentraast (2e selectie). 
Jos Jansen (senioren 3 t/m 5)           
Verzorgers: Allieke Schreur, Thom Boschloo en Inge Wouters.  
 
 
Sponsoren: 

 

De kleding sponsoren afd. voetbal seizoen 2011-2012: 
  
1e elftal: shirtsponsor Bakkerij J.G. van Rijssen, trainingspakken Intersport Schutte en 
tassen Intersport Schutte. 
2e elftal: shirtsponsor Bouwbedrijf Wesepe BV, trainingspakken Installatiebedrijf Mulder 
en tassen Intersport Schutte. 
3e elftal: shirtsponsor Adficount en trainingspakken administratiekantoor De Bel.  
4e elftal: shirtsponsor Autobedrijf R. Voskes 
5e elftal: shirtsponsor Koetsier Installatietechniek 
Dames elftal: shirt sponsor Duvekot Rentmeesters B.V.  
 
 
Pupillen E1: shirtsponsor de Mare 
Pupillen E2: shirtsponsor AB Oost 
Pupillen F1: shirtsponsor H & W Heeten "De Effies" 
Pupillen F2: shirtsponsor H & W Heeten "De Effies" 
Leiders: jacks Intersport Schutte en Annie Schulten Lederwaren. 

  
Consul senioren: A. Koot. 
Consul jeugd:     M. Maandag. 
Terreinmeester: J.A. Mensink 
 
 
 
Competitie 2011/2012 in district Oost van de K.N.V.B.: 

 
Wesepe 1 wist zich te handhaven in de 5e klasse H en eindigde ook dit jaar op  een 9e 
plek met 19 punten uit 20 wedstrijden.  
 
Wesepe 2 speelde dit seizoen weer in de reserve 4e klasse en met 32 punt uit 22 
wedstrijden eindigden ze op de 6e plaats.  
 
SC Wesepe 3 werd met 61 punt uit 22 wedstrijden gemakkelijk kampioen en promoveert 
hiermee naar de reserve 5e klasse. Volgend jaar zeker gaan voor lijfsbehoud maar 
misschien zit er wel meer in. 
 
SC Wesepe 4 eindigde op een 11e plek met 19 punt uit 22 wedstrijden. 
 



Wesepe 5 eindigde op een goede 3e plek met 46 punten uit 22 wedstrijden in de reserve 
7e klasse. 
 
In de voorjaarscompetitie (halve competitie) lukte het de dames om kampioen te worden 
met 28 punt uit 10 wedstrijden. Het kampioenschap werd uitgebreid gevierd tot in de 
late uurtjes. 
 
 
Clubscheidsrechters SC Wesepe. 

 

Een speciaal woord van dank aan alle clubscheidsrechters van SC Wesepe, die de 
thuiswedstrijden van de lagere- en de jeugdelftallen het afgelopen seizoen hebben 
gefloten. Zonder hen is het spelen van wedstrijden niet mogelijk. 
 
13 nieuwe scheidsrechter pupillen voor SC Wesepe. 

 

Op dinsdag 5 juni en woensdag 6 juni werd er een scheidsrechterscursus pupillen 

georganiseerd op sportpark de Muggert in Wesepe. Er waren veel aanmeldingen vanuit onze 

voetbal(ster)lers, vandaar dat we de cursus bij onze eigen club kon worden georganiseerd. 

Degene die geslaagd zijn; Vincent Achtereekte, Rick Saris, Mathijs Wagenmans, Tony 

Mensink, Kevin Teunissen, Anouk Mulder, Indi Overmars, Mart Revenberg, Menno Groot 

Lipman, Hans Tijhaar, Chiel Schutte, Ilona Schotman en Inge Wouters. 
 
H.J. Preutertoernooi 2012. 

 

Aan het 67ste H.J. Preutertoernooi namen 20 (lagere) elftallen deel . 
De H.J. Preutercommissie had de organisatie van het geheel weer prima geregeld. Het 
toernooi werd gespeeld in twee weekeinden en voor het eerst waren er geen 
poulewedstrijden op de zaterdag. Leden van de scheidsrechtersvereniging Deventer e.o. 
en de scheidsrechters van SC Wesepe verleenden weer hun medewerking bij het leiden 
van de wedstrijden. Hoewel het steeds moeilijker wordt om nieuwe verenigingen 
enthousiast te krijgen deel te nemen aan dit toernooi is het voor de elftallen die al jaren 
meedoen een prima voorbereiding op het nieuwe seizoen. 
 
 
Zaalvoetbal: 

Een team gevormd door spelers van de selectie nam deel aan het zaalvoetbaltoernooi 
van de Federatie Deventer en het toernooi Salland te Raalte. Goede resultaten waren er 
helaas niet.  
 
 
Uitslagen competitie jeugd seizoen 2011 – 2012. 

 

Het lukt Wesepe B1 net niet om kampioen te worden in de voorjaarscompetitie. 
Met 23 punt uit 10 wedstrijden werden ze gedeeld 1e maar had kampioen USV net een 
beter doelgemiddelde. 
 
Waar Wesepe B1 net niet genoeg doelpunten had, daar had Wesepe C1 net wel genoeg 
doelpunten om kampioen te worden. Met 24 punt uit 9 wedstrijden hadden ze evenveel 
punten als Lemele C1 maar Wesepe wist een beter doelgemiddelde te realiseren en was 
het kampioenschap een feit.  
 
 
Ook gaan de felicitaties uit naar Wesepe D1, met 30 punt uit 11 wedstrijden waren ze 
gewoon te sterk en werden ze kampioen.  
Van harte gefeliciteerd. 



 
D2 lukte het net niet en zij moesten met een punt minder het doen met een 2e plaats. 
Dit werd echter wel rechtgezet door het team van D2 door de KNVB beker te winnen in 
Nieuw Leusen. 
 
E1 haalde een 10e plaats met 7 punt uit 10 wedstrijden. 
 
E2 werd 3e met 22 punt uit 11 wedstrijden. 
 
E3 werd 8e met 12 punt uit 11 wedstrijden. 
 
Wesepe F1 wist helaas geen punten te halen in de voorjaarscompetitie, op naar de 
voorbereiding op het nieuwe seizoen. 
 
Wesepe F2 werd 10e met 4 punten uit 10 wedstrijden. 
 
 
Kunstgras SC Wesepe. 

Ondanks de bezuinigingen en mede door het meedenken van SC Wesepe heeft de 

gemeenteraad Olst – Wijhe op maandag 27 juni 2011 bij de behandeling van de kadernota 

2012-2015 met daarin opgenomen de heroverwegingen, ermee ingestemd om in 2013 Wesepe 

te voorzien van een kunstgrasveld. 

Inmiddels is er een commissie opgericht die gaat onderzoeken welk soort / merk kunstgras het 

meest geschikt is om in Wesepe neer te leggen. Het is de bedoeling dat in de zomer van 2013 

het kunstgras wordt neergelegd. 

Vrijwilligerswerk is voor SC Wesepe als sportief hart van Wesepe, Averlo en omstreken  
onmisbaar !!.  
 
Dank wordt daarom gebracht aan allen die zich tijdens het seizoen 2011/2012 hebben 
ingezet voor SC Wesepe en die mede daardoor het seizoen zo goed hebben doen slagen.  
Wij hopen ook volgend seizoen weer een beroep op u allen te kunnen doen. 
 
Wesepe   augustus 2012.      Secretaris Wijnand Rouweler 
 
 
 
 

JAARVERSLAG AFDELING HANDBAL SEIZOEN 2011 – 2012 

 

Het aantal leden op 1 juli 2012 was 114. 

 

Er werd afgelopen seizoen in de competitie gespeeld met 2 seniorenteams,  

1 recreantenteam, 1 A-jeugdteam, 1 B-jeugdteam, 2 C-jeugdteams en 1 D-jeugdteam 

  

Samenstelling bestuur afdeling handbal: 

Functie:     Naam: 

Voorzitter     Anja te Riele 

Secretaris     Diane Koerhuis 

Penningmeester    Angela Booyink 

Scheidsrechtercontactpers. / bestuurslid Simone Oosterkamp 

Bestuurslid     Wieke Vossebelt 

Jeugdcoördinator    Heleen Flierman 



Technische commissie    Marleen Vrielink 

 

Leiding en trainers:  

Elke Berends, Jan Bosch, Jody Boschloo, Marjon Bosman, Loes Groot Lipman, Simone 

Groot Lipman, Lisanne van Rijssen, Ellen Jansen, Jolien Koerhuis, José Koggel, Marjolien 

Roesink, Nikki Bosch, Heleen Saris, Paulien Slinkman, Janny van Essen,  Miranda 

Rechterschot, Yvonne van Essen en Miro Stare.  

 

De wedstrijden konden niet gespeeld worden zonder deze goede leiders en trainers. 

 

Scheidsrechters: 

Alle seniorleden en A1 jeugd wederom bedankt voor het fluiten van jeugdwedstrijden. 

Ook een woord van dank aan onze scheidsrechters, want ook zonder hen zou er geen 

wedstrijd gespeeld kunnen worden! 

Afgelopen seizoen waren dat: Anneke de Lange, Fieke en Marleen Vrielink, Jolien Koerhuis, 

Marjon van Mullem en Liane Wolters. 

 

Tevens een woord van dank aan alle senioren, recreanten, de A1 speelsters en de ouders van 

de jeugdspeelsters die het afgelopen jaar het scorebord hebben bediend. 

 

Sponsoren: 

Tevens willen wij onze sponsoren bedanken voor hun bijdrage: 

Projectbureau Opleiding en Advies     Tenue dames 1 

DJM  te Deventer       Trainingspakken dames 1 

Intersport Schutte Raalte      Tassen dames 1 

De Lepelaar Eikelhof Tenue dames 2 

 

Behaalde resultaten zaalcompetitie 2011/2012: 

Dit jaar zijn veel teams 2
e
 geworden. 

Dames 1 is 2
e
 geworden. 

Toch promoveert dames 1. Dit komt omdat volgend seizoen er een nieuwe klasse indeling 

komt, waarbij onder andere de huidige regioklassen en hoofdklassen op de schop zijn gegaan. 

Dames 1 komt volgend seizoen uit in de landelijke hoofdklasse B. 

Dames 2 is 2
e
 geworden.  

Het NHV heeft dames 2 gevraagd of zij willen promoveren naar de 2
e
 klasse A, omdat de 

kampioen in hun klasse niet wil promoveren. Onze dames 2 wil dit wel en zal dus volgend 

seizoen een klasse hoger spelen dan afgelopen seizoen. 

Dames recreanten is 2
e
 geworden. 

De laatste en beslissende wedstrijd hebben onze recreanten met 8 -7 verloren van Wijhe.  

Wesepe A1 is 2
e
 geworden. 

Wesepe B1 is 8
e 
geworden. 

Wesepe C1 is 2
e
 geworden.  

Wesepe C2 is 1
e
 geworden en zijn dus kampioen geworden. Nogmaals gefeliciteerd 

Wesepe D1 is als laatste geëindigd. 

 

De A1 en C1 zijn op het veld kampioen geworden. Nogmaals gefeliciteerd. 

 

Dames 1 heeft weer de bekerfinale gespeeld en was veel te sterk voor tegenstander Pacelli. 

Op 2 juni in ´t Trefpunt  in Gorssel wonnen de dames ruim, met 23-14. Voor de tweede keer 



op rij gaat de beker naar Wesepe. Wederom een geweldige prestatie. Allemaal nogmaals 

gefeliciteerd. 

 

Jolien Koerhuis is geslaagd voor het diploma Handbaltrainer 2.  

En de dames Nikki Bosch, Heleen Saris, Paulien Slinkman en Dorien Wichgers Schreur 

hebben het diploma Handbaltrainer 1 behaald. Zij hebben geleerd hoe je de jeugd het 

handbalspel kunt aanleren. Een knappe prestatie van alle dames. Allemaal nogmaals 

gefeliciteerd. 

 

Handbalinstuif: 

Op 13 juni van 14.00 tot 15.00 uur is op sportpark de Muggert een handbalinstuif 

georganiseerd voor alle kinderen die nog geen handbal spelen. De kinderen konden op deze 

manier kennismaken met de handbalsport. De kinderen waren erg enthousiast en het was een 

geslaagde middag. Marjolien, Dorien en Heleen bedankt voor het organiseren van deze leuke 

middag. 

 

En tot slot uiteraard nog een woord van dank aan iedereen, die het afgelopen seizoen, op 

welke wijze dan ook een bijdrage heeft geleverd. 

 

Wesepe, augustus 2012 

 

Anja te Riele 
 

Jaarverslag seizoen 2011-2012 afdeling gymnastiek. 

 

 

Samenstelling bestuur afdeling gymnastiek 2011-2012: 

Voorzitter :                  Marja Achtereekte 

Penningmeester :         Mirjam Nieuwenhuis 

Secretariaat :                Mirjan de Bone 

Bestuurslid :                Annemieke Nieuwenhuis 

Bestuurslid :                Esther Reins 

Bestuurslid :                Erna Kleine Schaars 

 

Leiding 

Jazz :               Chantal Grootjes,Rowi Achtereekte,Aniek Middeldorp,Romy kl.Schaars 

volleybal:        Bieb Roelofsma, Herman Buijs 
gymnastiek:    Inge Wouters, Carola Huygens, Bieb Roelofsma, Mirjam de Bone, 

                        Dinie Koops 

                                    

 

jazzdans 

Het seizoen 2011/2012 zijn we met 3 groepen gestart met de jazz. 

1 op de woensdag onderleiding van Rowi Achtereekte en Aniek Middeldorp. 

En 2 groepen op de vrijdag onderleiding van Chantal Grootjen. 

Romy kleine Schaars heeft de opleiding tot dans assistente dit seizoen succesvol afgesloten. 

De 2 vrijdag groepen hebben ook meegedaan aan een demogyada in Zutphen en Deventer. 

Dit seizoen is afgesloten met een kleine uitvoering. 

Het komende seizoen starten we met 2 groepen. 

 



kleutergym  
Onder leiding van juf Inge Wouters blijft de gymgroep zodanig enthousiast dat er bijna geen 

afmeldingen zijn voor komend seizoen. Mede om die reden is er gepeild onder de leden of er 

ook interesse zou zijn voor een 3e gymgroep en dat blijkt het geval! Vanaf volgend seizoen 

wordt het lessenaanbod dan ook uitgebreid met een 3e gymgroep. In juli 2012 hadden de 

jongste jeugdleden van de gym en jazz een uitje naar kinderboerderij Dondertman. Dit 

tweejaarlijkse uitje was gezegend met schitterend weer en we hebben daarmee 42 jeugdleden 

kunnen verblijden 

 

Maandag Gym en Fitgroepen 
Ook dit jaar hebben wij met een groep van circa 15 dames iedere maandagavond sportlessen 

gevolgd in de Nieuwe Coers. Om het aanbod zo gevarieerd mogelijk te houden, hebben drie 

leidsters deze lessen verzorgd. Zij hebben zij lessen gegeven waarbij Zumba, sport & spel, 

conditietraining, jazz en steps aan bod kwamen. Met name de variatie in deze lessen wordt als 

prettig ervaren, waardoor wij het nieuwe sportseizoen wederom met 3 leidsters van start gaan. 

De Zumbalessen worden dit seizoen verruild voor meer conditietraining en stepslessen. 

Belangstellenden zijn van harte welkom om eens 3 lessen vrijblijvend mee te doen op de 

maandagavond van 20.30 -21.30 uur.  

 

Onder professionele leiding van Dinie Koops werd er iedere 

maandagmiddag fanatiek gewerkt aan ieders conditie en spierkracht. 

De groep telt ruim 25 enthousiaste trouwe leden 

 

Volleybal 

Ieder woensdagavond werd er door de recreantengroep onder leiding van Dhr. H.Buijs 

gevolleybald, deze groep speelde geen competitie. 

 

Het afgelopen seizoen is er op de dinsdagavonden fanatiek getraind door onze volleyballers 

onder begeleiding van trainster Bieb Roelofsma. Er waren twee mixteams actief in de 

recreantencompetitie. Mix 1 heeft een pittig seizoen achter de rug. Deze spelers kwamen uit 

in de A-poule, waar meerdere sterke teams om de titel hebben gestreden. Mix 1 is in deze 

sportieve strijd keurig buiten de degradatiezone gebleven. Mix 2 stond ingedeeld in de B-

poule en heeft een goed seizoen gehad. Het team kwam bij de meeste wedstrijden als winnaar 

van het veld en heeft daarmee een mooie derde plaats behaald. 

 

Door een herindeling van de poules komen zowel team 1 als team 2 komend seizoen in de 

mix poule B uit. Dat betekent dus in ieder geval twee spannende onderlinge wedstrijden in De 

Nieuwe Coers. We zijn benieuwd welk team er met de winst vandoor gaat! 

 

Ook voor de dames gaat het nieuwe seizoen goed van start. Vorig jaar lukte het niet een 

damesteam compleet te krijgen, maar inmiddels zijn er zes dames klaar voor de strijd in de C-

poule van de recreantencompetitie. 

 

Ben je enthousiast geworden om mee te komen ballen?! Sportieve dames en heren zijn altijd 

van harte welkom. Kom dus gerust een keer kijken bij onze wedstrijden of kom zelf in actie 

tijdens onze trainingen op de dinsdagavond of woensdagavond! 

 

Voor meer informatie neem je contact op met Xenia Bakker, per e-mail 

xbakker@hotmail.com of telefonisch (0570) 869139 

 



 

Tot slot een woord van dank aan iedereen, die het afgelopen seizoen, op welke wijze dan ook 

een bijdrage heeft geleverd. 

 

 

Wesepe,  augustus 2012                Marja Achtereekte. 

 
 
 

JAARVERSLAG AFDELING TENNIS SEIZOEN 2011-2012 

 

Samenstelling bestuur afdeling tennis 

Functie:  Naam:   Jaar van benoeming: Jaar van aftreden: 

Voorzitter  Erwin Kerkmeijer 2010   2013 

Secretaris  Ellen Koerhuis 2005   2012 

Penningmeester Marleen Grotentraast 2010   2013 

Bestuurslid  Marieke Vossebeld 2011   2014 

Bestuurslid  Liset Grootentraast 2012   2015 

 

 

 

 

 

STIPP-cup gemeentelijke tenniskampioenschappen Olst-Wijhe 

In de week van ma. 19 t/m zo. 25 september werd er voor de 3
e
 keer gestreden om de STIPP-

cup op verenigingsniveau. Vanuit SC Wesepe deden er 3 dames dubbel-combinaties mee, een 

gemengd dubbel en voor het eerst ook een heren dubbel-combinatie. We kunnen terug kijken 

op een geslaagd, sportief en erg gezellig toernooi; bij alle clubs zijn positieve geluiden 

ontvangen. 

 

Afsluiting clubcompetitie 

Op zondag 18 oktober zou de afsluiting van de clubcompetitie plaats vinden, dit is echter 

i.v.m. erg slechte weersomstandigheden niet doorgegaan 

    
FTO competitie 

Afgelopen winterseizoen hebben we met twee damesteams meegedaan aan de FTO (Federale-

Tennishallen-Oostnederland) zaterdagcompetitie. In deze competitie worden alleen dubbels 

gespeeld. Dubbelspel in competitievorm, waarbij 2x twee wedstrijden van één uur gespeeld 

worden. Beide damesteams zijn in de middenmoot geëindigd. 

 

Winterklaar maken van de tennisbanen 

Begin december werden de gravelbanen met behulp van diverse vrijwilligers ‘winterklaar’ 

gemaakt. Vanaf 12 december waren de tennisbanen gesloten.  

 

Indoortoernooi 

In de hallen van TV Ramele in Raalte zou op zaterdag 28 januari het jaarlijkse indoortoernooi 

plaats vinden. Dit toernooi kon helaas geen doorgang vinden i.v.m. te weinig opgaven. Heel 

veel trouwe deelnemers hadden andere feestjes / verplichtingen. De organisatie vertrouwt 



erop dat er volgend jaar weer volop deelnemers zijn om een sportief en gezellig 

indoortoernooi tot stand te kunnen brengen. 

 

Bestuurswisselingen 

Gerri Vrielink is na vele jaren actief te zijn geweest binnen de tennisvereniging, afgetreden als 

penningmeester, Marleen Grotentraast heeft haar plaats als penningmeester ingenomen. 

Liset Grootentraast heeft de plaats van Marleen als algemeen bestuurslid ingenomen.  

 

Speelklaar maken van de tennisbanen 

Toen de weersomstandigheden weer wat beter werden, konden de tennisbanen begin maart 

weer ‘speelklaar’ gemaakt worden. Dankzij de hulp van vele vrijwilligers lagen de 

tennisbanen er na deze dagen weer mooi bij en kon er eind maart weer getennist worden.  

 

 

Technische commissie 

Marloes van Dam heeft na 1.5 jaar, vanwege verhuizing, de technische commissie helaas 

moeten verlaten. Ans Smit heeft haar plaats in de  technische commissie ingenomen.  

 

Toss-avonden 

Vanaf dinsdag 3 april gingen de eerste toss-avonden van start, elk half uur wordt er dan 

opnieuw gespeeld en getost. Ook dit jaar is de toss-mogelijkheid op dinsdagavond weer een 

succes gebleken. 

 

Openingstoernooi 

Zondag 15 april werd het tennisseizoen officieel geopend met een toernooi. Om 10.00 uur zijn 

we van start gegaan en werd er gespeeld op basis van tossen. Het was een gezellige ochtend 

met een redelijk grote opkomst. 

 

KNLTB competitie 

Dit jaar heeft er één damesteam de KNLTB voorjaarscompetitie gespeeld. Alhoewel er leuke 

en spannende wedstrijden zijn getennist, bleken de punten toch vooral naar de tegenstanders 

te gaan. De gezelligheid was er echter niet minder om! Uiteindelijk is het damesteam 

geëindigd op een 7
e
 plek van de 8 teams.   

 

Tennislessen 

Ook dit jaar bestond er weer de mogelijkheid om tennislessen te volgen, gegeven door 

tennisleraar Cas Bos. Hier is afgelopen seizoen echter geen gebruik van gemaakt. 

 

Clubcompetitie 

Op donderdag 12 april werden de eerste wedstrijden van de clubcompetitie gespeeld.  

Er wordt zoals vanouds op de donderdagavonden gemengd dubbel gespeeld, de 

clubcompetitie bestaat dit jaar uit één ronde tot aan de zomervakantie. 

 

Maak kennis met tennis 

Afgelopen jaar is er op woensdagavond 11 april het jaarlijkse ‘Maak kennis met tennis’ 

georganiseerd. Voor iedereen was er deze avond de mogelijkheid kennis te maken met tennis, 

de avond werd verzorgd door tennisleraar Cas Bos.  

 

Zwoele zomeravondtennis op 1 juni, 



Hoewel de weersomstandigheden niet zo zwoel waren, kunnen we terug kijken op een hele 

gezellige en sportieve avond. 

 

Zomerlidmaatschap 

Het zomerlidmaatschap is vorig jaar een succes gebleken, daarom is ook dit seizoen besloten 

om aan alle niet-tennisleden van de omnisportvereniging van SC Wesepe een tijdelijk 

tennislidmaatschap voor de zomermaanden juni, juli en augustus aan te bieden. 

 

Augustus 2012 Ellen Koerhuis 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 
 


